

الاسم الرباعي واللقب

غزوان انهير لامي خفيف القرشي



الخبرات العملية

١- لاعب المنتخب الوطني العراقي بالملاكمة وحاصل على الوسام الذهبي لبطولة العرب في الاردن ٢٠١٥

٢- حاصل على لقب بطولة العراق المركز الاول ومتوج بالميدالية الذهبية

٣- حاصل على القاب عدة في لعبة الملاكمة ولكافة الفئات فتيان - ناشئين - شباب - متقدمين

٤- مثلت عدة اندية عريقة مثل نادي الشرطة ونادي الميناء ونادي الميثاق ونادي الكوت ونادي السماوة

٥- مدرب منتدى شباب الزهراء النموذجي بالملاكمة

٦- محاضر خارجي في جامعة واسط / كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة ولمدة ست سنوات متتالية .

٧- محاضر سابق لدى مديرية شباب ورياضة واسط .

٨- مدير النشاطات الطلابية لستين في كلية الكوت الجامعة .

المؤهلات العلمية

١- بكالوريوس تربية رياضية من جامعة واسط بترتيب الاول على الدرجة معدل ٨٠.٦٦٨

٢- ماجستير تربية بدنية وعلوم الرياضة من جامعة القادسية في العراق بترتيب الاول على الدرجة بمعدل ٨٣.٥٠٠

٣- دكتوراه تربية بدنية وعلوم الرياضة من جامعة القادسية - العراق

٤- تدريسي في كلية الكوت الجامعة

الدورات التدريبية

١- حاصل على شهادة تدريبية في كرة السلة

البحوث المنشورة

تأثير منهج تدريبي مقترح في تطوير بعض القدرات الحركية واداء اللكمات
المستقيمة لملاكمي اندية محافظة واسط الشباب للفئة الخفيفة

معلومات الاتصال

07725059643



ghazwan.anheer@alkutcollege.edu.iq

ذكر



1991-3-17



متزوج



واسط / كوت / حى الزهراء



عراقي



العربية



العنوان الوطني

واسط / العراق

المهارات

تدريسي في كلية الكوت الجامعة

مدرب حالي بالملاكمة

لاعب سابق في الملاكمة

اللغات

العربية



Name & Personal Brief

Ghazwan Anheer Lamy Khafif Al-Quraishi

Contact Info

07725059643

ghazwan.anheer@alkutcollege.edu.iq

male

17-3-1991

married

Wasit-alkute-alzahraa

iraqi

arabic

Skills

Instructor at Al-Kut University College

Current boxing coach

Former boxing player

Languages

Arabic

Experience

- 1- The Iraqi national boxing team player and holder of the golden medal for the Arab Championship in Jordan 2015
- 2- He won the Iraq Championship first place and won the gold medal
- 3- He holds several titles in the game of boxing and for all categories, boys - juniors - youth - advanced
- 4- She represented several prestigious clubs such as Police Club, Al Mina Club, Al Mithaq Club, Al Kut Club and Al Samawa Club.....
- 5- Al-Zahra Youth Forum model boxing coach
- 6- External lecturer at Wasit University / College of Physical Education and Sports Sciences for six consecutive years.
- 7- A former lecturer at the Wasit Youth and Sports Directorate.
- 8- Director of Student Activities for two years at Al-Kut University College.

Education

- 1- Bachelor's degree in Physical Education from Wasit University, ranked first in the class, with an average of 80.668
- 2- Master's degree in physical education and sports sciences from the University of Al-Qadisiyah in Iraq, ranked first in the class, with a rate of 83,500
- 3- PhD in physical education and sports sciences from Al-Qadisiyah University - Iraq
- 4- I am a teacher at Al-Kut University College

Courses

1- He holds a basketball coaching certificate

Published articles

The effect of a proposed training curriculum on developing some motor abilities and performing straight punches for the light category boxers of Wasit Governorate youth clubs.